
Το επίθετο ο πολύς, η
πολλή, το πολύ

συνοδεύει ουσιαστικά
και κλίνεται και στα

τρία γένη.  
π.χ. πολύς κόσμος, 

πολλή αγάπη, 
πολύ φαγητό

 

Το επίρρημα πολύ 
 συνοδεύει ρήματα,
επιρρήματα, επίθετα

ή μετοχές και δεν
κλίνεται :

π.χ. σε αγαπώ πολύ,
πολύ αργά,

πολύ όμορφη,
πολύ ευτυχισμένος
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οι πολλοί  
των πολλών
τους πολλούς
          -

Ον. 
Γεν.
Αιτ.

Κλητ.

 

τα πολλά
των πολλών
τα πολλά
          -

 

οι πολλές
των πολλών
τις πολλές
        -

ο πολύς  
του πολύ / του πολλού
τον πολύ
                -

Ον. 
Γεν.
Αιτ.

Κλητ.

 

το πολύ  
του πολύ / του πολλού
το πολύ
                 -

 

η πολλή
της πολλής
την πολλή
       -
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πολλή: Όταν συνοδεύει
θηλυκό ουσιαστικό.
π.χ. πολλή κούραση

πολλή κίνηση
 
 πολλοί: Όταν συνοδεύει

ουσιαστικό στον
πληθυντικό αριθμό.
π.χ. πολλοί άνθρωποι

πολλοί οδηγοί
 
 πολύ: όταν είναι επίρρημα ή

όταν συνοδεύει ουδέτερο
ουσιαστικό.

π.χ. πολύ έξυπνη (επίρρημα)
κουράστηκα πολύ (επίρρημα)

ήπια πολύ νερό 
 


